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Schriftelijke vragen 

ex Artikel 36 Reglement van Orde gemeenteraad Wassenaar 
 

Datum 30 aug 2024 Datum verzending 30 aug 2024 

Nummer vraag 332   

Ons zaaknummer Z/24/090072 Portefeuillehouder Wethouder Koetsier 

  Bijlage  

    

Onderwerp Beantwoording schriftelijke vragen ex art.36 RvO 332 raadslid Gankema, Lokaal 

Wassenaar inzake vragen gelijke informatie (Duindigt)  

 

 

Geachte Raad, 

Door raadslid Gankema van de Lokaal Wassenaar zijn op 21 augustus 2024 vragen gesteld met 

betrekking tot gelijke informatie (Duindigt). De beantwoording van deze vragen treft u hieronder 

aan. 

“Naar verluidt heeft er tijdens het zomerreces overleg plaatsgevonden tussen een vertegenwoordig 

van de fractie Hart voor Wassenaar en de burgemeester, een wethouder en diverse ambtenaren. 

Zij werden tijdens dit overleg bijgepraat over ontwikkelingen over de plannen voor Duindigt.” 

Vraag 1. Klopt het dat dit overleg heeft plaatsgevonden? 

Antwoord 1: Tijdens het zomerreces is door de fractie van Hart voor Wassenaar gevraagd om een 

gesprek over Duindigt. Ondanks de vakantieperiode heeft de portefeuillehouder zich beschikbaar 

gesteld en heeft er een gesprek plaatsgevonden op donderdag 25 juli 2024 in aanwezigheid van de 

burgemeester en twee ambtenaren.  

Vraag 2. Zo ja, waarom wordt 1 fractie door burgemeester en wethouder bijgepraat over 

de ontwikkelingen voor Duindigt? 

Antwoord:  Ja, het college geeft invulling aan elk informatieverzoek dat zij ontvangt. 

Vraag 3.  Volgens de fractie Lokaal Wassenaar is dit strijdig met de gemeentewet. 

Gemeenteraadsleden zouden tegelijkertijd geïnformeerd moeten worden. Waarom is dit 

niet gebeurd? 

Antwoord: Het gesprek is tijdens het zomerreces van de raad (en die van het college) 

aangevraagd. De portefeuillehouder heeft in zijn vakantie hier tijd voor gemaakt. Hart voor 
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Wassenaar heeft in het gesprek de urgentie van voortgang op dit dossier onder de aandacht van 

het college gebracht. Naar aanleiding van het gesprek is aangegeven dat er vóór september een 

raadsinformatiebrief komt met de laatste stand van zaken. Hiermee zal de raad tegelijkertijd 

geïnformeerd zijn, conform de regelgeving in de gemeentewet. 

Vraag 4. Was het naar het oordeel nu van het college niet beter geweest als de gehele 

raad tegelijkertijd over deze kwestie was geïnformeerd? 

Antwoord: Zie het antwoord op vraag 3. 

 

Vraag 5. Welke informatie over ontwikkelingen Duindigt is er al met een deel van de raad 

gedeeld? 

Antwoord:  Tijdens het gesprek van donderdag 25 juli jl. is de nadruk gelegd op de urgentie van 

handelen in dit dossier. Hiertoe heeft het college een raadsinformatiebrief opgesteld zodat de raad 

na het zomerreces geïnformeerd over de ontwikkelingen rondom de renbaan en de inzet van het 

college van b en w tot duurzaam behoud van deze historische gronden en functie.  

 

Met vriendelijke groet, 

het college van burgemeester en wethouders, 

 

 

drs. K.D. Handstede, drs. L.A. de Lange, 

gemeentesecretaris burgemeester 

 

Deze brief is digitaal vastgesteld. Hierdoor staat er geen fysieke handtekening in de brief. 


